
Referat FAU-møte 2/22 

Dato: 05.04.22 

Sted: Møterom 1 

Tilstede: 1., 3., 5.,8. og 10. trinn samt Rektor.  

Meldt: forfall: Fau-leder/9.  

Møteleder/Referat: Nestleder Linn 

 

Saker som ble tatt opp/diskutert:   

1. 17. mai. – kontakt opprettes mellom korpset og 5.trinn.  Signe (repr 3.trinn) er også  korpsets 

representant for 17.maigjennomføringen på Rosten og sørger for at kontakt mellom 

partene/møte avtales.  Fau-leder sender en felles beskjed rett over påske til alle trinn om 

kaker/fiskedam når ting er helt avklart.  

2. Ombygging av skolen for tilrettelegging for elev med funksjonsnedsettelse. Klart til høstens 

oppstart. Rektor informerer om status.  Møterom 1  omgjøres og behov for å bygge om 

andre deler til klasserom/møterom.  Utfordringer ifht universell utforming. Muligheter og 

utfordringer, flere alternativer vurderes. Spørsmål i forhold til hvordan dette vil påvirke 

driften i slutten av skoleåret. Personalkabal som også skal løses.  

3. Bemanning/Nedbemanning. IMDImidler er nå strammet kraftig inn. Naturlig avgang så ingen 

skal sies opp/nedbemannes ut over de som skal gå av. Spres over alle trinn, ingen 

omorganisering kreves. Skolen må ta ned ca 1 stilling på trinn der det er noe nedgang i 

elevtall. Skal også inn med årsvikariat som er utlyst med gode søkertall.  

4. Fellesskapet tilbake i skolen. Rektor/skolen løfter fram at det nok en gang yrer i glassgata og 

det er flotte arrangement. Forestillinger/opptredener fra flere trinn. Imponerende bidrag, 

det jobbes godt på trinnene med å få fram mange elever.   

Ungt entreprenørskap- 8.trinn med utstilling på city syd blant annet. 

Forestilling med sal og scene- samarbeid med Tonstad skole.  Mamma Mia.  

5. Trafikken ved innkjøringa.  Rektor/skolen observerer og er noe bekymret for barnas 

sikkerhet. Fau drøfter og ser også disse utfordringene. Oppfordre til å kjøre minst mulig. 

Snakke direkte med de man observerer at parkerer under paviljong og ved paviljong inn mot 

Rostenhallen da dette skaper trang passasje og uoversiktlige situasjoner. Parkering/lengre 

stans kan gjøres på den umerkede plassen til høyre for innkjøring til området. Utfordringer 

med brøyting i vinter. Rektor kan sende ut en info/oppfordring til foreldre generelt.  Fau 

støtter dette.  

6. Status skolesituasjonen/strukturen på Tiller: utreder både alternativ 2  og 4.  Prosessen er i 

gang på politisk plan. Kan ta tid denne prosessen. Det er foreløpig rundt beslutningen i 

personale og vi forholder oss til hvordan situasjonen er nå.  Fau og skole følger utviklingen 

videre.   

7. Skolebøker: Midler øremerket lærebøker (fysisk og digitale) på budsjettet. Skolen ønsker en 

kombinasjon mellom digitale og fysiske bøker. Ser på aktuelle fag og læreverk man ønsker å 

gå for.  

8. Skolevegring- et økende problem i skolen generelt. Blitt verre etter koronapandemien.  

Skolen jobber med dette, et ressurskrevende arbeid.  Høy kontaktlærertetthet på skolen. 



Ønske om å videreføre dette.  En utfordring å få barna tilbake til å gå på skolen med lette 

sykdomstegn. Få tilbake bevisstgjøring om hva er grensen for å være hjemme.  

9. Valg av FAU: vararepresentant på trinnene rykker opp. Vara velges enten siste foreldremøtet 

på våren eller høstens første.  Første møte høsten 2022 blir 13. september.  Videre møteplan 

settes da.  

10.  Litt tilbakemeldinger i forhold til barn med ulike behov for tilrettelegging.  Rosten skole får 

veldig gode tilbakemelding er fra flere i Fau. En trygg skole å komme til. Stabilt, rolig skole. 

Positivt barnesyn og god ivaretakelse av individuelle behov.  

 

 

05.04.22 

Linn Storvik 

 

 

 

 

 

 

 

 


